
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL
ÅRSMÖTE
30 maj 2016
Idrottsgården

Närvarande 25 personer

1.         Mötets öppnande

Ulf Landegren hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2.         Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

3.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

4.         Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Fredrik Iwansson och Christian Andersson

5.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i följd. Därtill 
skyltar, på anslagstavlor på olika ställen i Sjömarken och delats ut i brevlådor 
av 5:e klassare samt på hemsida.

Kallelsen godkändes.

6.         Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

7.         Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

8.         Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåraet 15/16

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes, lades därefter till 
handlingarna.



9.         Föreningens ekonomi

Föreningens balansräkning samt vinst- och förlusträkning som fanns på 
baksidan av dagordningen gicks igenom och godkändes av mötet.

10. Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes av mötet.

11. Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2015/16

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015/16

12. Inkomna ärenden och motioner.

Thomas Lindström inkom med en motion om önskemål att få fram 
fartbegränsande hinder vid Sjömarksbadets parkering samt verka för att det 
inte byggs något daghem/boende vid Sjömarksbadet.
Då motionen inkom förts vid årsmötet har styrelsen inte kunnat behandla 
frågan utan får behandla den under kommande år.

13. Kort presentation av appen Felanmälan Borås Stad.

Hans Nyman gick igenom hur vi alla kan använda oss av appen Felanmälan 
Borås Stad. Appen är mycket lätt att använda och det ges möljighet till 
återkoppling i anmälda ärenden.
Marre Vucenovic hade gjort en power point presentation som tråkigt nog inte 
gick att visa p.g.a. tekniska problem, men den kommer att läggas upp på vår 
hemsida.

14. Klargörande Vägföreningens policy gällande fardämpande 
åtgärder. 

Oscar Johansson gick igenom Vägföreningen syn på fartdämpande åtgärder, 
även denna presentationen kommer att läggas upp på vår hemsida.

15. Styrelsens förslag till åtgärder att utföras under kommande 

A, Genomförande av säkrare genomfartsväg  
Ljungvägen/Sjöhagsvägen genom permanent Farthinder och 
målad mittlinje i de skarpa svängarna på Sjöhagsvägen. 
Skyltningen i båda ändarna med blå 30 km

Årsmötets mening är att dessa åtgärder skall genomföras.



16. Beslut om arvoden till nästa års styrelse och revisorer

Mötet beslutade om fortsatt halvt basbelopp. För styrelsen att själv fördela.

17. Granskning av styrelsens förslag till utgift- och inkomststat

Styrelsens förslag till utgifts-och inkomststat för verksamhetåret 2016 05 01 
till 2017 04 30 som fanns på daordningens baksida gick igenom. 
Mötet godkände styrelsens förslag.

18. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen (i dag 7 st)

Årsmötet mening är att vi fortsätter att vara 7 st i styrelsen

19. Val av ordförande

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)

20. Val av styrelseledamöter

Till styrelseledamöter valdes:

Marre Vucenovic (kvarstår) vice ordförande
Oscar Johansson (kvarstår) ledamot
Hans Nyman (kvarstår) Kassör
Hans Hedlund (kvarstår) sekreterare
Peter Janosi (omval 2 år) ledamot
Hilda Blom (nyval 2 år) ledamot

Revisorer:

Claus Walka ( nyval 2 år )
Jan Alkmark ( kvarstår )

Valberedning:

Fredrik Ivansson ( nyval )
Andreas Ung ( nyval )



21. Vad styrelsen eljest vill hänföra till årsmötet
A, Söka stadsbidrag på sträckan Skolvägen-Höjdvägen-

Stigareliden-Kullavägen-Allmännavägen-
                  Björkdalsvägen. Sträcka 1270 meter.

B, Prkeringsförbud på Allmännavägen sträckan 
Alingsåsvägen till Fjällvägen.

Årsmötet lämnade bifall till dessa två punkter.

22. Övriga frågor

– Vad gör Vägföreningen för att lösa den ökande trafiken till följd av ökat 
boende i området?

– Problem med asfaltskant Aspvägen 10 samt på gång/cykelväg vid 
Fasanstigen.

– Problem med trafiken vid skolans rondell/vändplats.

Styrelsen tar med sig dessa frågor att behandla under verksamhetsåret.

23. Tid och plats för protokolljustering. Protokollet läggs ut på 
hemsidan efter justering

Protokollet justeras tisdagen den 7/6 på Solhöjdsvägen 5 klockan 18.00 samt 
läggs ut på hemsida efter justering.

24. Mötet avslutas

Ordförande Ulf Landegren förklarade mötet avslutat

      

Sjömarken 30 maj 2016

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Fredrik Iwansson Christian Andersson
Justeringsman Justeringsman           


